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Redovisning av uppdrag frånKS gällande
Strandängarna

Miljö-och samhällsbyggnadsutskottetsförslagtill
kommunstyrelsen

Redovisningen om uppdraget från KS om att
"stadsbyggnadsförvaltningen

ges i uppdrag att återkommamed en

analys om varförman inte i ett tidigt skede, långt innan hela

investedngsanslaget och mer därtUl spenderats, återkommed besked

om att investeringsanslaget inte räcker, i syfte att begärapolitiska

prioriteringar och/eller ytterligare investeringsmedel" samt att
"Stadsbyggnads förvaltningenges i uppdrag att återkommamed förslag

pååtgärderpåvad man kan göraframåt föratt ovanstående förlopp

inte ska upprepas" noteras.

Beskrivning av ärendet

Städsbyggnadsförvalcningenredovisar här nedan en analys förprojektet
Strandängarnas investeringsobjekt och dess ekonomi samt förslagpååtgärder

som har gjorts och kan göras föratt ytterligare förbättraarbetet med insyn i och

uppföljningav investeringsekonomin.

Yttrande

Marie Åkesdotter(MP) hänvisar rill särskilt yttrande från miljö-och

samhällsbyggnadsutskottets sammanträde 2017-10-18 §133 (se bilaga).

Bilagor

Redovisning Strandängarna.pdf

Särsldltyttrande IvIiljöpatUet20171018 §133 (l).pdf
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Särskiltyttrande

Miljö-och samhällsbyggnadsutskottet18 oktober 2017

§133Beslut om investeringsprojektet Strandängarnaetapp 2, återstående
åtgärder

Miljöpartietärytterst frågandetill var spängemablivit av och varförinte medel avsatts i
projektet till dessa?! Konununens argiiment föratt fä straadskyddet iipphävt och kiinna
genomförahela exploateringen av Strandängarna, var att området skulle tillgängliggöras
förfriluftslivet. Detta skiille ske genom att dels skapa en koppling mellan TyresöStrand
och Erstavik (vilket var dömtatt misslyckas frånbörjan,då markägaren var emot), och
dels genom att bygga spänger i vassen. I Länsstyrelsens besliit från 2008-05-06,
"Begäran om iipphävande av strandskydd inom detaljplan förStrandängarna, etapp l,
Tyresökommun" står:

"Strandområdet ligger avskiljt och saknar idag tydliga kopplingar till andra kommunala
grönstråk.Kommunen samarbetar med ägaren till Erstavik för att på sikt förbättra
kopplingen till grönområdena västenit. Österutsker en koppling till det planerade
rekreationsområdet genom den pågåendeplanläggningen. I och med att stora delar av
området norr om Strandallén nu läggs ut som NATUR i planen, ävenmark som tidigare
ingått i fritidstomteraa, och genom att anlägga gångstråk, med spänger över de
vattensjuka partierna, öppnas möjligheten för allmänheten att röra sig i området och
komma nära vattnet, utan att for stora ingrepp behöver göras i den känsliga
vassvegetationen."

Miljöpartietvar emot exploateringen mellan Strandallén och Erstaviken, dåstrandängar
ärmycket värdefulla fördjiir- och växtlivet. Strandängarärovanliga och orördastränder
i innerskärgården är allt mindre förekommande. Med nuvarande exploateringstakt
kommer det inte finnas kvar någraorördastränderom 150 år.

Länsstyrelsen påpekade i sitt samrådsyttrande att kommunen borde ha belyst
exploateringen i ett delregionalt perspektiv. Länsstyrelsen skrev att det inte fanns
tillräckliga skäl att upphäva strandskyddet på de gmnder som Tyresö kommiin

presenterade. Länsstyrelsens gjorde bedömningen att de främsta värdena vid
strandängarna, var växt- och djurlivet. Med exploateringen förelågstor risk att de
värdenapåverkades negativt och till och med skiille gå förlorade. Detta missgynnar det
friluftsliv som man sägersig vilja främja.

Förmiljöpartietde grönai Tyresö

Peter Bylund, ersättare
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Marie Åkesdotter,ledamot
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Närvarolista

Beslutande

Fredrik Saweståhl (?v'f)
Mats Lindblom (L)
Marie Åkesdotter(MP)
Anki Svensson (M)
Anna Lund (KD)
Ulrica Riis-Pedersen (C)
Anita Mattsson (S)
ICcistJan Vaigur (S)
Anders Linder (S), Tjänstgörandeersättare förLennart Jönsson(S)

Ersättare

Peter OdelvaU (.VI)
Annika Henningsson (M)
Mats Larsson (L)
Marika Marklund (KD)
Helen Dwyer (C)
Peter Bylund (iVIP)
Inger Gemlcioglu (V)

Övriga

Amalia Tjärnstig,Enhetschef förmark och exploateringsenheten,

Stads byggnads förvaltningen

Andrea Ström,Stabschef, Stadsbyggnadsförvaltningen

Anna Steele, Polidsk sekreterare, C

CaroUna FintUng Rue, Enhetschef föröversiktspla.neringsenheten,

Stadsbyggnadsförvaltningen

Christoffer Hoknström,Polidsk sekreterare, Socialdemolaraterna

Jennifer Peel, Projektsamordnare, utskottssekreterare, Stadsbyggnadsförvaltningen

Jenny Linné,Avdelningschef förmark- och exploatering, Stadsbyggnadsförvaltningen

Johanna Schaub, polidsk selcretet-are, S

Helene Hjerdin, Avdelningschef förplanavdelningen, Stadsbyggnadsförvaltningen

Emina Shepherdson, Projekdedare, Stadsbyggnadsfötvättningen

Martin WaUin, Enhetschef förbyggledning- och projektering. Stadsbyggnads förvaltningen
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Sara Kopparberg, Stadsbyggnadschef, Stadsbyggnadsförvaltningen

Sofia Eneborg, Traflkplanera.re, Stadsbyggnadsförvaltningen

Hampus Rubaszkin, Polidsk sekreterare, Miljöpardet

Gunilla Berg, Näringslivschef, Kommunstyrelseförvaltningen

Anna Bengtsson, Planarkitekt, Stadsbyggnads förvaltningen

Johanna Ronnheden, Landskapsarkitekt, Stadsbyggnadsförvaltnigen

Johan Smeder, Exploateringsingenjör.Stadsbyggnads förvaltningen

Erik Sjaunja, Konsult, Tuvector

Stefan Ljungdahl, Praktikant, Stadsbyggnads förvaltningen

Frånvarande

Anna Steele (L)
Lennart Jönsson(S)

Jannice Rockstroh (S)
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